
Tästä	verkkokirjasta	voit	lukea,
miten	lisäät	kuvia	ja	videoita
Instagramiin.

Vieressä	näet	Verneri.netin
Instagram-sivun.	Sitä	käytetään
esimerkkinä	tässä	verkkokirjassa.

Teksti:	Mira	Vihmo

Näin	lisäät	kuvia	ja	videoita
Instagramiin



Ikonikuvat

Ikonikuvat	näkyvät	Instagram-sivun	alalaidassa.

Ikonikuvat	ovat	tärkeitä,	kun	käytät	Instagramia.	



Suurennuslasi-kuva	on	haku-toiminto.
Sen	avulla	voit	hakea	ihmisiä	tai
asioita,	joita	haluat	seurata.

Plusmerkki-kuvan	avulla	voit	lisätä
kuvia	tai	videoita	Instagramiin.

Profiilikuvasta	pääset	omalle	sivullesi.
Siellä	voit	muokata	profiiliasi	ja
näet	kaikki	omat	kuvasi.

Sydän	kertoo,	kuka	on	tykännyt	kuvastasi,
kommentoinut	kuvaasi	tai	alkanut
seuraamaan	sivuasi.

Talo/Koti-kuva	tarkoittaa	kotisivua.
Kotisivulla	näet	seuraamiesi
henkilöiden	kuvat.



Näin	lisäät	kuvan	Instagramiin

Aloita	kuvan	lisääminen	Instagramiin
täppäämällä	plusmerkki-ikonia.



Seuraavaksi	voit	muokata	kuvaa.	Kokeile	rohkeasti	eri	muokkaustyökaluja.
Kun	kuvasi	on	valmis,	täppää	Seuraava-painiketta.

Voit	muokata	kuvaa.
Voit	esimerkiksi	lisätä
kuvaan	valoa	tai	värejä.

Voit	valita	kuvaan
suodattimen.
Voit	tehdä	kuvasta
vaikka	mustavalkoisen.

Voit	käyttää	taikasauvaa.
Täppää	sauvaa	ja
kuva	muuttuu
automaattisesti.



Kirjoita	seuraavaksi	kuvateksti.

Tässä	kuvassa	kuvateksti	on	Sieni	metsässä.

Instagramissa	käytetään	#-merkkiä	
eli	hästägiä.	Se	on	aihetunniste.

Hästägeistä	on	hyötyä,	kun	haluat	löytää
kuvia	jostain	tietystä	aiheesta.
Hästägi	kokoaa	kuvat	samaan	paikkaan
Instagramissa.

Tähän	kuvaan	on	lisätty	hästägit

#sieni
#metsä
#ruokaametsästä.

Sinun	ei	ole	pakko	käyttää	hästägejä.

Kun	olet	kirjoittanut	tekstin	valmiiksi,
täppää	OK-painiketta.



Seuraavaksi	jaat	kuvan	Instagramiin.

Täppää	Jaa-painiketta.

Nyt	olet	julkaissut	kuvan.

Jos	et	haluakaan	jakaa	kuvaa,
täppää	vasemmassa	laidassa	olevaa	nuolta.



Nyt	kuva	näkyy	omalla	sivullasi
ensimmäisenä.



Jos	haluat	poistaa	kuvan	tai	muokata	kuvaa,
täppää	kuvaa.

Kuvan	yläkulmassa	on	kolme	pistettä.
Täppää	pisteitä,	niin	saat	auki	valikon.

Valikossa	on	useita	eri	toimintoja.

Jos	haluat	poistaa	kuvan,	täppää	Poista.
Ohjelma	kysyy,	haluatko	varmasti	poistaa
kuvan.
	
Voit	myös	muokata	kuvatekstiä.
Täppää	Muokkaa-painiketta.
Korjaa	virhe	ja	tallenna	Valmis-painikkeella.

Tässä	verkkokirjassa	ei	kerrota
valikon	muista	toiminnoista.



Näin	lisäät	videon	Instagramiin

Voit	lisätä	Instagramiin	myös	videoita.
Video	voi	olla	korkeintaan	minuutin	pituinen.

Voit	lisätä	videon	puhelimesi	Kirjastosta.
Kirjastossa	on	kaikki	videot,
jotka	olet	kuvannut	laitteellasi.

Voit	myös	kuvata	videon	suoraan
Instagramiin.	Täppää	Video-painiketta
ja	kuvaa	video.

Kun	olet	valinnut	tai	kuvannut	videon,
täppää	Seuraava-painiketta.



Valitse	seuraavaksi,	kuuluko	videossa	ääni	vai	ei.	

Jos	et	halua	videoon	ääntä,
täppää	kaiuttimen	kuvaa.
Sen	päälle	tulee	viiva.

Saat	äänet	takaisin,	
kun	täppäät	kaiuttimen	kuvaa
uudestaan.



Voit	seuraavaksi	valita	videoon	suodattimen.
Suodatin	muuttaa	videon	värejä.
Suodattimella	voit	tehdä	videostasi
myös	mustavalkoisen.

Suodattimia	ei	ole	pakko	käyttää.	



Seuraavaksi	voit	leikata	videota.
Voit	ottaa	videon	alusta	ja/tai	lopusta
osan	pois.

Voit	laittaa	Instagramiin	videoita,
jotka	ovat	korkeintaan	minuutiin	pituisia.
Jos	video	on	pidempi,	Instagram	lyhentää
sen	automaattisesti.	

Näin	lyhennät	videota	itse:

Täppää	Leikkaa-nappulaa.
Kuvan	alle	aukeaa	videon	aikajana.
Alussa	ja	lopussa	on	mustat	palkit.
Voit	liikuttaa	näitä	palkkeja	siihen	kohtaan,
mistä	haluat,	että	video	alkaa	ja
mihin	haluat,	että	video	loppuu.

Kun	olet	tyytyväinen	videon	pituuteen,
täppää	Valmis-painiketta.

Jos	et	halua	muuttaa	videon	pituutta,
täppää	Peruuta-painiketta.



Seuraavaksi	voit	valita	videolle	kansikuvan.
Kansikuva	näkyy	Instagramissa	videon
alussa.

Voit	kokeilla	eri	vaihtoehtoja	videon
alapuolella	olevasta	kuvavalikosta.

Valitse	kuva,	mistä	pidät	eniten.
Kun	olet	valmis,	täppää	Seuraava-painiketta.



Kirjoita	seuraavaksi	videon	kuvateksti.

Tämän	videon	kuvateksti	on
Aurinkoinen	syyspäivä.

Videoon	voi	myös	lisätä	hästägejä.

Tämän	videon	hästägit	ovat

#meri
#syksy
#video.

Kun	olet	tyytyväinen	videoon	ja	tekstiin,
julkaise	se.	Täppää	Jaa-painiketta.

Videon	latautuminen	Instagramiin
kestää	kauemmin	kuin	kuvan.
Jos	video	ei	heti	ilmesty	omalle	sivullesi,
odottele	rauhassa.	



Nyt	lataamasi	video	näkyy
omalla	sivullasi	ensimmäisenä.


